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Kristinehamns Pastorat 2022-06-01
Kyrkorädet

Plats och tid Rudskoga kyrka kl. 18.30 - 20.50

Beslutande Se till protokollet bifogad närvarolista

Övriga deltagare Elionor Noren, kyrkogärdschef, Anna Fröberg, ekonomiass., Maria Sohlberg, HR-
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Utses att justera

specialist, Ingrid Käwe, Karlstads stift, $ 39-42, Agneta Eriksby, ordf. Rudskoga
församlingsräd och Gunilla Svensson, sekreterare.

Helen Einarsson

Justeringens
Plats och tid

Ordförande Inga-Lill Röhr

Justerande Helen Einarsson

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kyrkorädet

Sammanträdesdatum 2022-06-01

Förvaringsplats

Under- 2

Paragrafer 39-55skrifter Sekreterare
SvenssonZu a

Datum för
anslags uppsättande anslags nedtagande WAR-OF-IL

Datum för

för protokollet Kyrko

Underskrift

ltningen, Nya Kyrkogatan 3, Kristinehamn

Gupf la Svensson

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 839
Inledning och upprop

Ordföranden förklarade mötet öppnat och kyrkoherden inledde med
en vers frän Apostlagärningarna.

Upprop förrättades.

Kr 840
Val av justerare

Kyrkorädet beslutade

att utse Helen Einarsson att justera dagens-protokoll.

Kr$41
Godkännande av dagordning

Kyrkorädet beslutade

att godkänna dagordningen samt att adjungera Agneta Eriksby till hela
mötet.

Justerare

TER E
Utdragsbestyrkande
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Pastoratets framtida struktur

Stefan Dalevi gav en kort bakgrundsbeskrivning av ärendet. För ungefär ett
är sedan sä gjorde Storfors församling en förfrägan till Stefan Dalevi, om
han kunde tänka sig att vara tillförordnad kyrkoherde i Storfors församling
parallelltmed uppdraget som kyrkoherde i Kristinehamns pastorat. Efter
samräd med Sofia Westerdahl och Lars Tanner sä avböjde Stefan Dalevi
detta.

I ett protokoll frän Storfors kyrkoräd, som skickats till Kristinehamns
pastorat, sä uttrycks önskemälet om ett närmande till Kristinehamns
pastorat. I dagsläget häller Storfors församling pä att rekrytera en ny
kyrkoherde vilket betyder att det inte är aktuellt med nägon
sammanslagning av Kristinehamns pastorat och Storfors församling just nu.

Bortsett frän frägan frän Storfors sämenar Stefan att vi har en del arbete att
göramed vär egen struktur inom pastoratet med vära fem församlingar och
har därför bjudit in Ingrid Käwe till dagens kyrkoräd.

Ingrid Käwe informerade om hur en sammanläggning av församlingar till en
större enhet kan gä till. En sammanläggning tar tid och det är en process.
Stiftet är inte drivande i dessa frägor men finns till hands för räd och stöd,
bl.a. genom Ingrid Käwe. Initiativetmäste komma frän församling/ pastorat.
Stiftet har dock en rekommendation att en församling inte ska ha färre än
5 000 invänare.

Ingrid Käwe pratade om vikten för förtroendevalda att varamedvetna om de
olika roller som finns i en sädan här process:
- kyrkofullmäktige fattar det slutliga beslutet
- kyrkorädet har att verka för pastoratets och alla församlingsmedlemmars
bästa
- församlingsräden ska ges möjlighet att yttra sig i ärendet

Skäl till samverkan/ sammangäende är att kunna fortsätta vara kyrka idag
men kanske genom en annan struktur. Grunduppdraget har inte förändrats
pä 2 000 ärmen strukturen behöver ses över.

Yiterligare skäl till samverkan/ sammangäende är minskningen av antalet
medlemmar och en krympande ekonomi.

Justerare

F
Utdragsbestyrkande
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Forts. Kr $ 42

Vid en genomgäng av strukturen tittarman pä tre saker:
- förtroendemannaorganisationen
- prästorganisationen
- namnfrägan

Man behöver ocksä upprätta en tidsplan för när dialogen ska hällas och
vilka som ska varamed dä.

Om ett sammangäende ska ske under pägäende mandatperiod sä ska beslut
vara fattade senast den 1 april äret innan sammangäendet.

Om ett sammangäende ska ske i samband med ett kyrkoval sä ska beslut
vara fattade senast den 1 januari äret innan sammangäendet.

När ett pastorat/ församling vill päbörja arbetet med att undersöka
möjligheterna till ett sammangäende sä ska stiftsstyrelsen meddelas.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Ingrid Käwe och Stefan Dalevi för informationen.

Kr 843
Begravningsverksamhetens rapport

Eleonor Noren rapporterade att:

Sommarsäsongen nu är igäng och att alla säsongsanställda började den 2
maj.
Enny askgravlund och ett nytt jordgravsomräde päNya Kyrkogärden
häller pä att färdigställas.
Asfaltering pägär pä nya och gamla kyrkogärden
I Olme är det arborister pä plats och utför diverse trädarbeten
Att hotet om strejk blästes av i sista stund
Arbetet med budget för 2023 pägär.
Kyrkogärdsvandring med kyrkogärdsutskottet kommer att ägarum den
2 juni.
Plantering av sommarblommor päbörjas nästa vecka.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Eleonor Noren för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 844
Information: renovering av Ljusets kapell

Elionor Noren rapporterade att Ljusets kapell nu är stängt inför
renoveringen. Nästa vecka kommer kremationsugnen att rivas och
asbestsaneringen päbörjas. Firman som fätt uppdraget, Linnes i
Kristinehamn AB, kommer att börja renoveringsarbetena vecka 32.

Under tiden som Ljuset kapell renoveras sä hälls begravningarna i
Kristinehamns kyrka. Borgerliga begravningar hälls pa KCC (£.d. Folkets
Hus).

Den nya kylförvaringen fungerar bra och det gör även det nybyggda förrädet
i Kristinehamns kyrka. Förrädet har plats för tvä katafalker samt blommor.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Eleonor Noren för rapporten.

Kr 845
Ombud Sensus

OlaMagnusson, valberedningens ordförande, redogjorde för
valberedningens arbete för att hitta ett ombud efter avlidna Maritha Blidh.
Det finns nägra kandidater som är tillfrägade men ingen har lämnat
definitivt besked än.

Kyrkorädet beslutade

att bordlägga frägan till nästamöte.

Justerare

IAR E
Ütdragsbestyrkande
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Kr 846
Ledamot i styrelsen för förskolan Prästkragen

Ola Magnusson, valberedningens ordförande, redogjorde för
valberedningens arbete för att hitta ett ombud efter avlidna Maritha Blidh..
Det finns nägra kandidater som är tillfrägade men ingen har lämnat
definitivt besked än.

Kyrkorädet beslutade

att bordlägga frägan till nästa sammanträde.

Kr $47
Fastighetsutskottets rapport

Stig Axelsson redogjorde för fastighetsutskottets senaste sammanträde, i
form av en halvdag, som hölls tidigare denna dag. Till dettamöte var
stiftsingenjör Hauke Schloer inbjuden för att prata om solcellsanläggningar
och den utredning om lämpliga byggnader i pastoratet som han gjort.
Utredningen visar pä att pastoratshuset och församlingshemmet i
Kristinehamn är de mest lämpliga byggnaderna.

Stig Axelsson rapporterade vidare att fastighetsutskottet pratat om det
skyddsrum som finns under pastoratshuset i Kristinehamn. Det finns plats
för 43 personer i skyddsrummet.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Stig Axelsson för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande

m



Svenska kyrkan% SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
KRISTINEHAMN Sammanträdesdatum Sida

Kristinehamns Pastorat
Kyrkorädet

2022-06-01 7(10)

Kr 848
Personalutskottets rapport

Maria Sohlberg rapporterade följande frän personalutskottet:

att anställa Maria Hörby som förskollärare efter Ida Söderman pä förskolan
Prästkragen

att anställa Anja Rech som vikarierande barnskötare resten av 2022 pä
förskolan Prästkragen

att personalutskottet instämmer i tjänstemännens bedömning om att den
process som nu lett fram till ett nytt centralt avtal inte varit bra i sin
utformning. Beslutade att pastoratet ska kontakta Svenska kyrkans
arbetsgivarorganisation för att dels göra den egna äsikten hör, dels
försöka fä en förstäelse för vad som faktiskt hänt/innehället i konflikten.

att ett a-contobelopp kommer utbetalas till alla tillsvidareanställda p& juni-
lönen som en "kompensation" för att nya löner inte kunde bli klara i tid
(vilket de skulle varit dä det var är 3 i ett 3-ärigt avtal) och dels harmänga
drabbats av skenande kostnader för drivmedel. Det kan vara trevligt med
ett litet extra tillskott innan semestern!

Kyrkorädet beslutade

att tackaMaria Sohlberg för rapporten.

Kr 849
Styrelsen för försKkolan Prästkragen rapport

Maria Gudmundsson och Maria Bundsen rapporterade om att
personalsituationen har varit besvärlig eftersom det är svärt att hitta
vikarier.

För första gängen kommer Prästkragen att vara semesterstängd under tre
veckor i sommar.

Den nya förrädsdörren är äntligen pä plats.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Maria Gudmundsson och Maria Bundsen för rapporten.

Justerare

1
Utdragsbestyrkande
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Kr 850
Församlingsrädens rapporter

Helen Einarsson rapporterade frän Visnums församlingsräd att det i sommar
kommer vägkyrka vecka 28 i Visnums kyrka och man kommer att ha
friluftsgudstjänst pamidsommardagen i prästgärdsparken.

MargaretaWiklert rapporterade frän Visnums-Kils församlingsräd att
Värmlands Vokalensemble har haft konsert i Visnums-Kils kyrka och att det
varmycket lyckat.

Agneta Eriksby rapporterade frän Rudskoga församlingsräd att man börjat
med mellanmöten mellan de ordinarie sammanträdena. Dä planerar man
kommande verksamheter. Till hösten kommer det att bli fyra olika Cafe Syd
och i sommar blir det lovkul för äk 3-6 samt en husdjursgudstjänst den 10
Juli.

Maria Bundsen rapporterade frän Ölme församlingsräd om att de kommer
att fä besök frän Klara församling i Stockholm till hösten. Alphakurser
pägär och mänga av Ölme kyrkas textiler är pä renovering. Under
sommaren anordnas det väffelkafe varje torsdag eftermiddag.

Ingen representant frän Kristinehamns församlingsräd fanns med men Stig
Axelsson tog tillfället i akt att rapportera verksamheten i Skärgärdskapellet.
I sommar kommer det att hällas ätta helgmälsböner och fyra författarkvällar.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporterna.

Justerare

E
Utdragsbestyrkande
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Kr 851
Ekonomisk rapport

Anna Fröberg redogjorde för resultaträkningen för första kvartalet som visar
pä ett överskott pä 1,9 miljoner.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Anna Fröberg för den ekonomiska rapporten.

Kr 852
Kyrkoherdens rapport

Stefan Dalevi konstaterade att Cafe Pärlan i sommar drivs i egen regi men
med RIA Hela Människan som samarbetspartner. Det har varit en del
inledande tekniska problem med kassasystemet men att det nu verkar vara
ätgärdat. En beställning pä indragning av fiber till lokalen är beställd.

Det är högt tryck pä tiderna för dop och vigslar eftersom mänga
förrättningar som skjutits upp p.g.a. pandemin nu ska bli av.

Björneborgsgruppen är i gäng och ska arbetamed frägan om
verksamhetslokaler i Björneborg.

I Sommar kommer prästpraktikanten Desir&e Karlsson att arbeta i
pastoratet.

Diakon Anette Eriksson har gätt i pension och kommer att avtackas i
samband med gudstjänsten i Kristinehamns kyrka den 12 juni.

Musiker Mikael Hjeltman har sagt upp sig och kommer att avtackas i Ölme
kyrka nägon gäng under perioden 26-30juni.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Stefan Dalevi för rapporten.

Justerare Ütdragsbestyrkande
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Kr 8 53

Föregäende protokoll

Följande protokoll har skickats ut till kyrkorädet:
Kr 220426 och Au 220504.

Kyrkorädet beslutade

10(10)

att lägga föregäende protokoll till handlingarna.

Kr 8 54

Ovriga frägor

Inga övriga frägor fanns.

Kr 855
Avslutning

Inga-Lill Röhr förklarade mötet avslutat.

Justerare Utdragsbestyrkande
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